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We gaan richting de afronding van het schooljaar. De cito-toetsen en de rapporten komen er weer
aan. De afgelopen periode zijn er een aantal educatieve uitjes geweest voor de groepen. De
bovenbouwgroepen zijn naar de Botanische tuinen geweest, de middenbouwgroepen naar het
Spoorwegmuseum en de onderbouwgroepen naar de Geertjeshoeve. Het is fijn om te zien dat er
voldoende begeleiding was, waardoor de groepjes leerlingen klein geformeerd konden worden.

Vertrek directie
Inmiddels is voor iedereen bekend dat de directie na dit schooljaar de Beatrixschool verlaat. Er wordt
gezocht naar vervanging. De vacature voor de werving van een nieuwe directeur is gepubliceerd:
https://www.fluenta.nl/directeur-beatrixschool-246/.
Fluenta is in gesprek gegaan met het personeel om een plan op te stellen hoe we nu verder gaan. Er
komt een nieuwe directiestructuur. Er komt een directeur, met één adjunct per locatie, zodat er een
vast aanspreekpunt is voor het team en de ouders van de school en de directeur voor de verbinding
tussen de locaties kan zorgen. Als de directeur benoemd is, zal de ook de vacature voor de adjunct
directeuren uitgezet worden. De nieuwe directeur maakt dan ook deel uit van de sollicitatie en
benoemingsadviescommissie. Dit is vanuit Fluenta en de Beatrixschool de meest wenselijke gang van
zaken.

Moeder- en Vaderdag
Er is gekozen om op school aandacht te besteden aan moeder- en vaderdag. Dit naar aanleiding van
veel vragen van ouders. Ouders geven aan dat zij het van belang vinden dat de school hier iets mee
doet. Er is voor gekozen om het zelfgemaakte cadeautje wat soberder te houden en meer te
standaardiseren tussen de klassen. Onder de personeelsgeleding zijn er wel wisselende meningen
over. Er is ook met de leerlingenraad over gesproken en zij gaven ook aan dat ze graag weer iets
voor vader- en moederdag wilden maken.

Personeel
Een aantal collega’s is bevallen en is nog met verlof. Ryanne gaat binnenkort met verlof. Zij zal
worden vervangen door Mariska.
Marloes is gestart als interim IB’er.

Aanpak armoede op school (Brugfunctionaris)
De subsidie is toegekend! De functie ‘Brugfunctionaris’ bestaat nog niet binnen Fluenta, dus
misschien wordt de vacature bij de gemeente uitgezet. Er is geld voor 12 uur per week voor 2 jaar.

“De weggeefkast” op Wijkersloot is gevuld met spullen. Binnenkort wordt er gestart met spullen
uitdelen/weggeven. De OR van Wijkersloot wil het ook gaan promoten onder leerlingen en ouders.
Volgende week komt het Rode Kruis langs om appels uit te delen en de regeling voor boodschappen
te promoten. Het is de bedoeling dat de nieuwe brugfunctionaris dit verder zal oppakken.

Vakantieplanning en studiedagen 2024 - 2025
De meivakantie valt volgend schooljaar vroeg. Er zijn daarom wat studiedagen in juni waarop de
leerlingen vrij zijn. De MR heeft ingestemd met de vakantieplanning en studiedagen voor volgend
schooljaar.

MR-geledingen
Vanuit de oudergeleding heeft Chris aangegeven zich komend jaar niet meer beschikbaar te stellen
voor de MR. Hier zal de komende periode een vacature voor worden uitgezet richting de ouders.
Vanuit de personeelsgeleding heeft Maureen haar tweede termijn uitgezeten en wordt voor komend
schooljaar iemand van Wijkersloot uit de personeelsgeleding gezocht.
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